
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de schriftelijke vragen ex art.  

36 RvO van mevrouw A. Poelstra- Bos en de heer J. Elshof (statenlid) van D66 over 

drinkwatervoorziening. De brief van de vragenstellers treft u als bijlage aan.  

 

Aanleiding tot het stellen van vragen is het verschijnen van het eindrapport van het 

Uitvoeringsprogramma Oppervlaktewaterwinning Drentse Aa 2022 (UPDA). 

 

Het aantal overschrijdingen van de concentraties gewasbeschermingsmiddelen in het 

drinkwaterwingebied Drentse Aa is in 2021 sterk gestegen. Hierdoor wordt het 

drinkwater voor de inwoners van de (gemeente) Groningen ernstig bedreigd. 

Met name in jaren waarin het in het voorjaar veel regent lijkt het aantal 

overschrijdingen toe te nemen. In ogenschouw nemend dat we rekening moeten 

houden met meer hevige regenbuien de komende jaren, is het belangrijk om in kaart te 

brengen wat de gevolgen zijn voor de drinkwatervoorziening van Groningen. 

Daarom stellen de fracties van D66 de volgende vragen: 

 

1. Zijn de colleges van B&W van de Gemeente Groningen en de Gedeputeerde 

Staten bekend met het UPDA rapport? 

Ja, ons college is hiervan op de hoogte. 

 

2. Hoe interpreteren de colleges van B&W en GS dit rapport? 

Onze interpretatie is dat het nodig is een vervolg te geven aan het UPDA. We zouden 

daarbij graag zien dat kwaliteit- en kwantiteitsvraagstukken integraal worden 

meegenomen in dit vervolg. Het ligt voor de hand dat de geschetste opgaven worden 

opgenomen in de provinciale uitwerking van het Nationaal Programma Landelijk 

Gebied. 
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3. Is de colleges het met D66 eens dat het van groot belang is om de 

drinkwatervoorziening nu en in de toekomst veilig te stellen? 

Ja. 

 

4. Welke acties gaat het college op korte en lange termijn uitvoeren? 

We zullen dit onderwerp agenderen in ons eerstvolgende bestuurlijk overleg met de 

waterschappen en het waterbedrijf. Daarnaast stellen we voor om actief deel te nemen 

aan het vervolg van het UPDA. Zowel de Provincie Drenthe als het Waterbedrijf 

Groningen hebben positief gereageerd op dit voorstel. We zullen met deze partijen op 

korte termijn bespreken hoe een actieve deelname kan worden ingevuld.  

Tot slot zullen we deze problematiek ook aan de orde stellen in de 

aandeelhoudersvergadering van het Waterbedrijf Groningen. 

 

Conclusie 7 (p. 31) van het UPDA rapport geeft aan dat het belangrijk is om meer 

aandacht te schenken aan ruimtelijke inrichting van het gebied. 

 

5. Heeft het college overleg met de Gedeputeerde Staten van de Provincie 

Drenthe om hier aandacht aan te besteden en de noodzaak hiervan voor onze 

inwoners onder de aandacht te brengen? 

Ja, we willen dit doen door actief deel te nemen aan het vervolg van het UPDA. We 

hebben dit kenbaar gemaakt bij de Provincie Drenthe. 

 

6. Is het college van plan zijn verantwoordelijkheid en bevoegdheden te 

gebruiken om in te grijpen en bij te sturen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, met 

welke maatregelen? 

Ja, zie hiervoor ons antwoord bij vraag 4.  

 

 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 


